

## Menighedsrådsmøde Dagsorden / Referat

**Dato og tid:** 27. oktober 2016 kl. 19:00 – 21:00

**Sted:** Sognehuset, lille sal

**Deltagere:** Victor Greve VIG, Hugo Uhrskov Larsen HUL, Anne Sigaard Andersen ASA, Jan Eiring JAE.  
Desuden deltager Lise Kruse i forhold til punkt 3. og 4. og Morten Sørensen i forhold til punkt 5.

**Afbud:**

	DAGSORDEN	REFERAT
1.	Godkendelse af dagsorden	Godkendt med tilføjelse af punkt 3. og 4.
2.	Godkendelse af referat fra d. 29. september 2016	Godkendt
3.	Revisionsprotokolatet af 10.06.16	Revisionsprotokolat af 10.06.16 vedrørende Årsregnskab for 2015 blev behandlet og underskrevet.
4.	Kvartalsrapport for 3. kvartal	Kvartalsrapport for 3. kvartal blev gennemgået og underskrevet.  Endelig budget afleveret d.07-10-2016 15:51
5.	Der er konstateret skimmelsvamp i præstegården. Vi bør sørge for genhusning af præstefamilien så hurtigt som muligt og indtil skimmelsanereringen er afsluttet om et halvt års tid.	Victor og familie har fundet en <i>midlertidig</i> bolig, som de kan bo til leje i, indtil præstegården er beboelig igen. Vi arbejder på en handleplan, som fremsendes til provstiet inden d. 9. november. Morten Sørensen gives hjemmel til at planlægge og igangsætte projektet med opfølgende undersøgelser og renovering.
6.	Orientering a. Formand b. Præst c. Kasserer d. Kirkeværge e. Kontaktperson/Daglig leder	a. Møde med Nationalmuseet i kirken pga. at der drysser kalk ned. Anbefalet, at der kommer fugtstyring. Jan fortsætter med dette. Der er træer med døde grene på kirkegården, som skal beskæres for ikke at falde ned på nogen. Chris bliver sat til det.

		<p>Belysningen af kirken godkendt med LED-lys.</p> <p>b. Det kører. Luciaoptog på Luciaaften kl. 18. Mange skole-julegudstjenester.</p> <p>c. Intet yderligere</p> <p>d. Se a.</p> <p>e. Victor har udarbejdet en liste til medarbejderne med hensyn til vikarer.</p>
4.	Grundlovstaler	Victor kontakter Søren Lodberg Hvas, og hvis han siger ja, finder vi penge til det på budgettet. Hvis det ikke bliver muligt at afholde det i præstegården, overvejes det at have det på valgmenighedskirkegården.
5.	Præstetavle. Hvordan skal den se ud, og hvornår skal arbejdes sættes i gang?	Hugo laver et forslag til en tavle, der passer i stil med salmenummer-tavlerne.
6.	Øget budget til koncerter, annoncering m.m.	Tages op til næste møde.
.	Eventuelt	

Mødet slut: Kl. 21:45

Referent: Anne Sigaard Andersen

Næste møde: 24. november 2016

  
Victor Greve

  
Hugo Uhrskov Larsen

  
Anne Sigaard Andersen

  
Jan Eiring

